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Återrapportering angående köer till specialisttandvården 

Ärendebeskrivning 

Vid hälso- och sjukvårdsnämndens sammanträde den 16 juni 2021, § 67 
återredovisades den kartläggning av specialisttandvården som nämnden tidigare 
under våren efterfrågat. Enligt tidigare rapport har Folktandvården gått igenom 
specialisttandvårdens förutsättningar för att på kort sikt förkorta sina köer till 
framför allt fyra enheter. Utöver viss hjälp som kan avropas från Västerbottens 
specialisttandvård, är andra lösningar på kort sikt få och ger liten effekt. 
 
På längre sikt (tre till fem år) är vår bedömning att fler ST tjänster är lösningen på 
problemet. Detta dels genom att fler specialister gör tandvården mindre sårbar, dels 
att det ger fler som arbetar med att träffa patienter, utöver övriga uppdrag som 
sitter nära ihop med allmäntandvården. Det är även tandvårdens bedömning att en 
något större specialisttandvård vore ett stort steg i utvecklingen som attraktiv 
arbetsgivare. Till detta vet vi att vi inom kort kommer ha åtminstone en 
pensionsavgång från just specialisttandvården.  En specialisttjänstgöring tar minst 
tre år att fullgöra.   
 

Regiondirektörens förslag 

Hälso- och sjukvårdsnämnden noterar informationen till protokollet 
 
 
I tjänsten 
Hans Svensson 
Regiondirektör 
 

 
 

 
Stefan Stjernström  
Områdeschef Folktandvården 
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